
MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS 
THE HAGUE 

 
CONVENTION ON THE CIVIL ASPECTS OF INTERNATIONAL CHILD  

ABDUCTION 
(The Hague,  25 October 1980)  

 
Notification pursuant to Article 45 of the Convention 

 
 
 
 
SUCCESSION 
 
The Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands, referring to Notification 
No. 9/2007 of 10 April 2007, notifies the Member States of the Conference and the States 
having acceded to the above-mentioned Convention that none of the Contracting States have 
objected to the proposal set forth in this Notification. Thus, the said Convention has remained 
in force between the Contracting States and the Republic of Montenegro after 3 June 2006. 
 
 
ACCEPTANCE OF ACCESSION and ENTRY INTO FORCE 
 
Albania 
Accepted by Date Entry into force 
Latvia 03-07-2007 01-10-2007 
 
Ukraine 
Accepted by Date Entry into force 
Croatia 12-07-2007 01-10-2007 
 
Certified true copies of the declarations of acceptance are enclosed. These copies are on behalf of the 
States referred to in Article 37, and the States which have acceded to the Convention in accordance 
with Article 38. 
 
 

        The Hague, 20 July 2007 
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MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS 
LA HAYE 

 
CONVENTION SUR LES ASPECTS CIVILS DE L'ENLÈVEMENT INTERNATIONAL 

D'ENFANTS 
(La Haye, 25 octobre 1980) 

 
Notification conformément à l’article 45 de la Convention 

 
 
 
SUCCESSION 
 
Le Ministère des Affaires Étrangères du Royaume des Pays-Bas, se référant à la Notification 
No. 9/2007 du 10 avril 2007, notifie les États membres de la Conférence et les États ayant 
adhéré à la Convention susmentionnée qu’aucun des États contractants ne s’est opposé à la 
proposition contenue dans cette Notification. Par conséquent, ladite Convention est restée en 
vigueur entre les États contractants et la République du Monténégro après le 3 juin 2006. 
 
 
 
ACCEPTATION D’ADHÉSION et ENTRÉE EN VIGUEUR 
 
Albanie 
Accepté(e) par Date Entrée en vigueur 
Lettonie 03-07-2007 01-10-2007 
 
Ukraine 
Accepté(e) par Date Entrée en vigueur 
Croatie 12-07-2007 01-10-2007 
 
 
Des copies certifiées conformes aux originaux des déclarations d’acceptation sont annexées à la 
présente notification. Ces copies sont au profit des États visés à l’article 37, ainsi qu’aux États qui ont 
adhéré à la Convention conformément aux dispositions de l’article 38. 
 
 
 
 

        La Haye, le 20 juillet 2007 
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